
Saksprotokoll i fylkestinget -  16.06.2021 
 
Knut Inge Andersen (FNB) sett fram slikt forslag: 
 

«Alternativ 
 
Det vert lagt fram ei sak til fylkestinget innan utgangen av 2021 med oppdatert oversyn og 
prognoser for inntektsutvikling i bomringen i Bergen, mellom anna basert på endring i 
reisemønster og auke i elbilandel.» 

 
Avrøysting 
 
Andersen sitt forslag fekk 14 røyster (FNB, U, FRP, PP, R) og fall.  
 
Vedtak 
 
Det vart ikkje fatta vedtak i saka.  
 


